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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 
GRADSKO VIJEĆE 
KLASA:021-05/22-01/8 
URBROJ:2186-26-01-22-9 
Varaždinske Toplice, 16. prosinca 2022. 
 

Z A P I S N I K 
od 16. prosinca 2022. 

 
sa 13. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 16. prosinca 2022. godine. Sjednica je 
sazvana pisanim putem pozivom KLASA: 021-05/22-01/8, URBROJ: 2186-26-01-22-1 od 9. prosinca 
2022. godine, održana u prostoru gradske vijećnice Grada Varaždinskih Toplica, Ulica dr. Franje 
Tuđmana 4, a započela je s radom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta, koja je pozdravila gradonačelnicu, 
stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 
 
Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednica je zamolila da se prozovu vijećnici.  
 
Nakon izvršene prozivke, predsjednica konstatira da je sjednici nazočno 12 od ukupno 13 vijećnika te 
da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 
 
Sjednici su nazočili: Draženko Pokos, Manuela Pantaler, Josip Hajduk, Verica Pantaler, Stjepan 
Denžić, Ljubica Nofta, Kristijan Remenar, Marko Plišo, Nedeljko Mihalić, Dragutin Šarec, Silvio 
Hajduk i Željko Bedeković. 
 
Sjednici Gradskog vijeća radi opravdanih razloga nije prisustvovao vijećnik Srećko Detelj.  
 
Pored vijećnika sjednici su nazočili: 
Dragica Ratković, gradonačelnica, Marko Jeličić, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela Grada 
Varaždinskih Toplica, Mirjana Furja,  voditeljica računovodstva, Tamara Križanić, stručna suradnica 
za upravno-pravne i komunalne poslove i predstavnik medija. 
 
Zapisničar: Martina Loborec       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća održane 2. 
studenoga 2022.  
 
Na upit predsjednice da li ima primjedbi na zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, nitko od prisutnih vijećnika nije imao primjedbe.  

 
Predsjednica je stavila zapisnik na glasovanje. 
Gradsko vijeće je zapisnik sa sjednice Gradskog vijeća održane 2. studenoga 2022. godine prihvatilo 
jednoglasno.  
 
Pitanja vijećnika, odnosno aktualni sat. 
 
Vijećnik Marko Plišo postavio je pitanje gradonačelnici vezano za izgradnju vodovoda u vikend 
naselju Pustičnjak-Topolovec-Stari vrh, zanima ga u kojoj je fazi taj projekt te od kud će se financirati, 
ujedno moli gradonačelnicu da upozna vjećnike s projektom. 
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Gradonačelnica odgovara da je projekt uvršten u prijedlog proračuna Hrvatskih voda te da je 
pripremljena potrebna dokumentacija. Navodi da će projekt provoditi Varkom d.d 
 
Vijećnik Stjepan Denžić postavio je pitanje vezano za nastavak radova na aglomeraciji Donja Poljana-
Gornja Poljana-Leskovec-Slanje, zanima ga da li je u planu nastavak radova. Nadalje, vijećnik navodi 
da ima saznanja da se je na sjednici Općine Martijanec donosila odluka o otkupu zemljišta za 
provođenje projekta aglomeracije. Vijećnika zanima da li postoji mogućnost da se prijavi projekt 
zacjevljenja kanala na području naselja Leskovec Toplički, te da se izgradi nogostup u Leskovcu kao 
što je napravljeno u Tuhovcu. 
 
Gradonačelnica odgovara da nema informaciju vezano za otkup zemljišta na području Općine 
Martijanec, navodi da će služba uputiti dopis Varkomu d.d. vezano za nastavak provođenja projekta 
aglomeracije. Ujedno navodi da prema saznanjima kojima ona raspolaže, nema nikakvih problema 
vezano za projekt provođenja projekta aglomeracije. 
Vezano za izgradnju nogostupa u Leskovcu na D24, gradonačelnica navodi da će služba uputiti dopis 
Hrvatskim cestama. 
 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima koliko prema idejnom projektu iznosi ukupni financijski trošak 
vrtića za koji su ostvarena sredstava iz NPOO-a. 
Nadalje, vijećnika zanima što Grad misli poduzeti u vezi uništenog autobusnog stajališta u Donjoj 
Poljani, obzirom da Županija i Agencija pod čijim upravljanjem su stajališta, ne misle poduzeti ništa. 
Ujedno, navodi da je Grad zaprimio e-mail Agencije vezano za ponudu otkupa autobusnih stajališta, a 
na koji se Grad nikad nije očitovao. 
U ime kluba, vijećnik je postavio pitanje vezano za isplatu božićnica umirovljenicima s područja 
Grada. Navodi da se umirovljenici žale na tretman gradske vlasti vezano za božićnice. 
 
Gradonačelnica navodi da se sljedeće godine kreće s izradom projektne dokumentacije za 
komunalnu infrastrukturu te bi do polovice sljedeće godine trebala biti izrađena infrastruktura za cijeli 
smart kvart. Sredstva ostvarena prijavom na javni poziv Ministarstva znanosti i obrazovanja u iznosu 
od 8.640.000,00 kuna, trebaju biti realizirana do travnja 2026. godine. Gradonačelnica navodi da se 
čekaju rezultati prijave za financiranje izrade projektne dokumentacije. Ujedno, gradonačelnica navodi 
da je u Proračunu Grada za 2023. i 2025., planirana izrada projektne dokumentacije i građevinske, te 
da će se Grad za te potrebe i kreditno zadužiti, ali tek u 2024. godini. 
Vezano za pitanje vijećnika koje se odnosi na autobusno stajalište u Donjoj Poljani, gradonačelnica 
odgovara da je upoznata s tim problemom te da ima informaciju Agencije pod čijim upravljanjem je 
stajalište, da je stajalište bilo osigurano te da je u tijeku rješavanje naplate štete putem osiguranja. 
Što se tiče božićnice umirovljenicima, gradonačelnica navodi da su umirovljenici zaslužili da im se 
omogući božićnica, ali ove godine sredstva nisu planirana Proračunom. Ujedno, gradonačelnica 
napominje da Grad izvršava sve zakonske obveze, a koje se odnose na financiranje primarne 
djelatnosti tj. predškolskog odgoja. 
 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima koliko odgojnih skupina bude imao novi vrtić, navodi da je prema 
tom podatku lako izračunati koliko će koštati izgradnja vrtića. Vezano za autobusna stajališta, vijećnik 
navodi da postoji e-mail iz lipnja 2022. godine kojim je Agencija predložila da Grad otkupi stajališta, ili 
da Grad plaća uslugu održavanja, ali se nikad Grad nije na taj e-mail očitovao. Vijećnik smatra da je 
neprihvatljivo da djeca čekaju autobus na kiši. Ujedno navodi da ima saznanja da stajalište košta 
između 5000 i 10000 eura, navodi da ako Grad ne želi ništa poduzeti, on će inicirati da sami 
stanovnici naprave stajalište. 
 
Gradonačelnica navodi da su donacije uvijek dobrodošle. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da primjećuje da je to gradonačelnici smiješno, ali da djeci koja 
čekaju na kiši nije smiješno. Smatra da bi gradonačelnica trebala imati malo suosjećanja za ovu 
situaciju. 
 
Predsjednica GV gospođa Ljubica Nofta moli vijećnika Bedekovića da se suzdrži ovakvih komentara. 
 
Gradonačelnica odgovara da će vrtić imati kapacitet za prihvat 200 djece. 
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Vijećnik Silvio Hajduk postavio je pitanje vezano za uređenje bankina pod upravljanjem ŽUC-a, 
zanima ga da li ima kakvih pomaka. Ujedno, zanima ga da li je Varkom d.d. odgovorio nešto vezano 
za onečišćenje potoka Topličnjak. 
 
Gradonačelnica odgovara da nema informaciju da li su na području cijelog Grada uređene bankine 
koje su pod upravljanjem ŽUC-a, služba će uputiti dopis. Navodi da joj je poznato da su uređene 
bankine u naselju Drenovec iz razloga jer je cesta uska te je problem kod prometovanja autobusa. 
Vezano za potok Topličnjak, gradonačelnica odgovara da Varkom nije dostavio odgovor vezano za 
onečišćenje potoka.  
 
Vijećnica Verica Pantaler postavila je pitanje vezano za prijavu uređenja šumskih puteva, navodi da je 
već puno vremena prošlo, a ništa se još uvijek nije napravilo. 
Ujedno, vijećnica također navodi da je uputila komunalnom redaru popis bankina koje je potrebno 
urediti, ali da se ništa ne poduzima po tom pitanju. 
 
Gradonačelnica odgovara da bi početkom 2023. godine napokon trebali započeti radovi uređenja 
šumskih puteva, obzirom da se bliži i krajnji rok izvođenja radova, a to je ožujak 2023. 
 
Pošto se nitko više nije javio prešlo se je na utvrđivanje Dnevnog reda. 
 
Predsjednica iznosi da su vijećnici prijedlog Dnevnog reda primili uz poziv za sjednicu. 
 
Potom je upitala vijećnike da li imaju prijedloge za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda.  
 
Pošto nije bilo prijedloga predsjednica je dala na glasovanje predloženi Dnevni red. 
 
Gradsko vijeće je sa 12 glasova  „za““ prihvatilo današnji Dnevni red. 
 
Predsjednica je konstatirala da je za današnju sjednicu jednoglasno prihvaćen sljedeći: 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
1. Prijedlog Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu i pratećih akata koji se 

donose uz Proračun:  
- Prijedlog Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu i Projekcija za 2024. i 

2025. godinu, 
- Prijedlog Programa javnih potreba Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
- Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
- Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 

2023. godinu, 
- Prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu, 
- Prijedlog Programa utroška turističke pristojbe, 

2. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
3. Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Vatrogasnog 

doma u Varaždinskim Toplicama, 
4. Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Sportske 

dvorane u Svibovcu, 
5. Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelog i nenaplativog potraživanja za prihode od boravišne 

pristojbe, 
6. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne 

usluge obavljanja dimnjačarskih poslova, 
7. Prijedlog Plana davanja koncesija za 2023. godinu, 
8. Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za razdoblje od 2023. – 

2025. godine, 
9. Prijedlog Odluke o usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. 

godinu, 
10. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na 

području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, 
11. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada 
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Varaždinskih Toplica u 2023. godini, 
12. Prijedlog Zaključka o prijedlogu kandidata za imenovanje suca porotnika Općinskog suda 

u Varaždinu.  
 
 
 

TOČKA 1. 
Prijedlog Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu i pratećih akata 
koji se donose uz Proračun:  
- Prijedlog Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu i Projekcija za 2024. i 

2025. godinu, 
- Prijedlog Programa javnih potreba Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
- Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
- Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 

2023. godinu, 
- Prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu, 
- Prijedlog Programa utroška turističke pristojbe. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Proračuna 
Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu i pratećih akata koji se donose uz Proračun. 
 

Gradonačelnica je dostavila prijedlog Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu i 
pratećih akata koji se donose uz Proračun, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene 
točke odredila je Mirjanu Furjan, voditeljicu računovodstava JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
Predsjednica je zamolila gradonačelnicu da se prije gospođe Furjan obrati vijećnicima te da iznese 
najznačajnije stavke proračuna.  
 
Nakon gradonačelnice predsjednica je zamolila gospođu Furjan za kratko izvješće. 

 

Mirjana Furjan je podnijela kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije za Prijedlog Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. 
godinu i pratećih akata koji se donose uz Proračun. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu i pratećih akata koji se 
donose uz Proračun, prihvati u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnik Željko Bedeković postavio je pitanje voditeljici računovodstava vezano za stavku u Proračunu 
koja se odnosi na izgradnju parka u Tuhovcu. Zanima ga da li su sredstva predviđena za projektiranje 
ili izgradnju. 
 
Gospođa Furjan odgovara da su sredstva predviđena za izgradnju. 
 
Nadalje vijećnik Željko Bedeković navodi da će on biti za Proračun samo ukoliko se sada usvoji 
njegov usmeni prijedlog, a to je da se napravi zamijena ceste u Donjoj Poljani koja je stavljena u plan 
izgradnje. Smatra da umjesto te ceste u Donjoj Poljani, treba staviti drugu cestu u Donjoj Poljani.  
 
Gradonačelnica navodi da je vijećnik Bedeković bio pozvan na sastanak na kojem su se mogli iznijeti 
svi prijedlozi i primjedbe na Proračun, ali se nije odazvao, stoga se ne slaže s njegovim usmenim 
prijedlogom. 
 
Nakon kraće rasprave, predsjednica poziva vijećnike na glasanje o prihvaćanju prijedloga vijećnika 
Željka Bedekovića. 
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Vijećnik Željko Bedeković povlači svoj usmeni prijedlog/amandman. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 

Prijedlog Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu i pratećih akata koji se donose uz 

Proračun: 

 

- Prijedlog Proračuna Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 
2025. godinu 

 
Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Proračuna Grada 
Varaždinske Toplice za 2023. godinu i Projekcije za 2024. i 2025. godinu. 
 

Proračun Grada Varaždinske Toplice za 2023. godinu i Projekcija za 2024. i 2025. godinu, usvojen je 
u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je 
na pregled u spisu: KLASA: 400-08/22-01/4. 
 

- Prijedlog Programa javnih potreba Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
 
Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Programa javnih potreba 
Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
 
Program javnih potreba Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, usvojen je u cijelosti prema 
predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u 
spisu: KLASA: 400-08/22-01/9. 
 

- Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih 
Toplica za 2023. godinu, 
 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Programa održavanja 
komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
 
Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. 
godinu, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom 
zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 363-01/22-01/85. 
 

- Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 
2023. godinu, 
 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Programa građenja 
komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
 
Program građenja komunalne infrastrukture Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, usvojen je 
u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je 
na pregled u spisu: KLASA: 363-01/22-01/84. 
 

- Prijedlog Programa utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu, 
 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Programa utroška šumskog 
doprinosa za 2023. godinu. 
 
Programa utroška šumskog doprinosa za 2023. godinu, usvojen je u cijelosti prema predloženom 
tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu:KLASA: 363-
01/22-01/82. 
 

- Prijedlog Programa utroška turističke pristojbe, 
 
Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Programa utroška turističke 
pristojbe. 
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Program utroška turističke pristojbe, usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog 
opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 334-01/22-01/3. 

 
 

TOČKA 2. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA  
GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2023. GODINU 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
izvršavanju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 
2023. godinu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Mirjanu 
Furjan, voditeljicu računovodstva JUO, koju je predsjednica zamolila za kratko izvješće. 
 

Mirjana Furjan podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu, 
prihvati u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu 
 
Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“, i 2 „suzdržana“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o izvršavanju 
Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu. 
 
Tekst akta glasi: 
Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu usvojen je u 
cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na 
pregled u spisu: KLASA: 080-02/22-01/1. 
 

TOČKA 3. 
PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU KNJIGOVODSTVENE VRIJEDNOSTI ULAGANJA U 

IZGRADNJU VATROGASNOG DOMA U VARAŽDINSKIM TOPLICAMA 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Vatrogasnog doma u Varaždinskim 
Toplicama. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u 
izgradnju Vatrogasnog doma u Varaždinskim Toplicama, na razmatranje i donošenje, a za 
izvjestiteljicu navedene točke odredila je Mirjanu Furjan, voditeljicu računovodstva JUO Grada 
Varaždinskih Toplica, koju je predsjednica zamolila za kratko izvješće. 
 

Mirjana Furjan podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Vatrogasnog 
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doma u Varaždinskim Toplicama, prihvati u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Vatrogasnog doma u 
Varaždinskim Toplicama. 
 

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene 
vrijednosti ulaganja u izgradnju Vatrogasnog doma u Varaždinskim Toplicama. 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 

O prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju  

Vatrogasnog doma u Varaždinskim Toplicama 

 

Članak  1. 

 Grad Varaždinske Toplice prenosi bez naknade Dobrovoljnom vatrogasnom društvu 

Varaždinske Toplice, knjigovodstvenu vrijednost kapitalnog ulaganja Grada Varaždinske Toplice  u 

izgradnju vatrogasnog doma u Varaždinskim Toplicama. 

 

Članak 2. 

Ukupna vrijednost izvršenih ulaganja iz članka 1. ove Odluke prema podacima u Glavnoj knjizi 

i Analitičkoj evidenciji Grada Varaždinske Toplice je sljedeća: 

Nabavna vrijednost                            3.228.367,11 kn 

Otpisana vrijednost   do 31.12.2021.    487.957,20 kn 

Sadašnja vrijednost                            2.740.409,91 kn 

 

Članak 3. 

 Stupanjem na snagu ove Odluke Dobrovoljno vatrogasno društvo obvezuje se 

knjigovodstvenu vrijednost kapitalnog ulaganja iz članka 2. ove odluke evidentirati u svojim poslovnim 

knjigama, te o tome dostaviti dokaz, a Grad Varaždinske Toplice se obvezuje istu isknjižiti iz svojih 

poslovnih knjiga. Sve troškove održavanja navedene imovine snosi Dobrovoljno vatrogasno društvo 

Varaždinske Toplice. 

Članak 4. 

 Ova će Odluka biti objavljena u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 

osmog dana od dana objave.  

            PREDSJEDNICA 

  GRADSKOG VIJEĆA  

 Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 
 

TOČKA 4. 
PRIJEDLOG ODLUKE O PRIJENOSU KNJIGOVODSTVENE VRIJEDNOSTI ULAGANJA U 

IZGRADNJU SPORTSKE DVORANE U SVIBOVCU 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 

prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Sportske dvorane u Svibovcu. 

 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u 

izgradnju Sportske dvorane u Svibovcu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene 

točke odredila je Mirjanu Furjan, voditeljicu računovodstva JUO, koju je predsjednica zamolila za 

kratko izvješće. 
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Mirjana Furjan podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 

vijeću da, Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Sportske 

dvorane u Svibovcu, usvoji u predloženom tekstu. 

 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 

Odluke o prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Sportske dvorane u Svibovcu. 

  
Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o prijenosu knjigovodstvene 

vrijednosti ulaganja u izgradnju Sportske dvorane u Svibovcu. 

 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 

O prijenosu knjigovodstvene vrijednosti ulaganja u izgradnju Sportske 

dvorane u Svibovcu 

 

Članak  1. 

 Grad Varaždinske Toplice prenosi bez naknade Osnovnoj školi Svibovec iz Svibovca, Braće 

Radića 4, 42223 Varaždinske Toplice,  knjigovodstvenu vrijednost kapitalnog ulaganja Grada 

Varaždinske Toplice  u izgradnju školsko-sportske dvorane u Svibovcu. 

 

Članak 2. 

Ukupna vrijednost izvršenih ulaganja iz članka 1. ove Odluke prema podacima u Glavnoj knjizi 

i Analitičkoj evidenciji Grada Varaždinske Toplice  je sljedeća: 

Nabavna vrijednost                            3.998.582,51 kn 

Otpisana vrijednost   do 31.12.2021.    599.787,36 kn 

Sadašnja vrijednost                            3.398.795,12 kn 

 

Članak 3. 

 Stupanjem na snagu  ove Odluke Osnovna škola Svibovec obvezuje se knjigovodstvenu 

vrijednost kapitalnog ulaganja iz članka 2. ove odluke evidentirati u svojim poslovnim knjigama, te o 

tome dostaviti dokaz,  a Grad Varaždinske Toplice se obvezuje istu isknjižiti iz svojih poslovnih knjiga. 

Sve troškove održavanja navedene imovine snosi Osnovna škola Svibovec. 

 

Članak 4. 

 Ova će Odluka biti objavljena u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 

osmog dana od dana objave.  

           PREDSJEDNICA 

  GRADSKOG VIJEĆA  

 Ljubica Nofta, dipl. oec. 
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TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O OTPISU ZASTARJELOG I NENAPLATIVOG POTRAŽIVANJA ZA 
PRIHODE OD BORAVIŠNE PRISTOJBE 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
otpisu zastarjelog i nenaplativog potraživanja za prihode od boravišne pristojbe. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelog i nenaplativog potraživanja za 
prihode od boravišne pristojbe, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke 
odredila je Mirjanu Furjan, voditeljicu računovodstva JUO, koju je predsjednica zamolila za kratko 
izvješće. 
  

Mirjana Furjan, podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelog i nenaplativog potraživanja za prihode od boravišne 
pristojbe, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnik Željko Bedeković postavio je pitanje da li se radi o potraživanju koje je Turistička zajednica 
Varaždinske Toplice naplaćivala, ali nije uplatila Gradu. 
 
Voditeljica računovodstva, Mirjana Furjan, odgovorila je da se radi o tim potraživanjima. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelog i nenaplativog potraživanja za prihode od boravišne pristojbe. 
 
Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o otpisu zastarjelog i nenaplativog 
potraživanja za prihode od boravišne pristojbe. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 

o otpisu zastarjelog i nenaplativog potraživanja 

za prihode od boravišne pristojbe 

 

Članak  1. 

 U svrhu uređenja stanja poslovnih knjiga Grada Varaždinskih Toplica, na temelju ove se 

odluke dopušta otpis potraživanja koje Grad Varaždinske Toplice ima evidentirane prema  Turističkoj 

zajednici Varaždinske Toplice u iznosu 194.049,31 kn, za uplatu dijela boravišne pristojbe koja prema 

zakonskoj odredbi raspodjele sredstava boravišne pristojbe pripada gradu, a koja se pokazuju 

nenaplativim zbog nastupa zastare. 

 

  Članak 2. 

Evidentirani iznos potraživanja u poslovnim knjigama predstavlja razliku između zakonske 

obveze Turističke zajednice za raspodjelu i uplatu sredstava boravišne pristojbe na račun grada i 

uplaćenog iznosa  sredstava za period do 31.12.2016. godine. 
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Članak 3.  

 Na temelju ove Odluke izvršiti će se odgovarajuća knjiženja u poslovnim knjigama Grada 

Varaždinske Toplice, a provedba ove Odluke povjerava se Jedinstvenom upravnom odjelu Grada 

Varaždinskih Toplica.   

Članak 4.  

 Ova će Odluka biti objavljena u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 

osmog dana od dana objave.  

 

                  PREDSJEDNICA 

         GRADSKOG VIJEĆA 

             Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 
 

TOČKA 6. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA OPĆE UVJETE ISPORUKE 

KOMUNALNE USLUGE OBAVLJANJA DIMNJAČARSKIH POSLOVA 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih 
poslova. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete 
isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova, na razmatranje i donošenje, a za 
izvjestitelja navedene točke odredila je Tamaru Križanić, stručnu suradnicu za upravno-pravne i 
komunalne poslove JUO, koju je predsjednica zamolila za kratko izvješće. 
  

Tamara Križanić podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete 
isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova, usvoji u predloženom tekstu. 
 

O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima da li će se mijenjati cijene usluga. 
 
Gospođa Tamara Križanić odgovara da su cijene usluga identične cijenama koje je tvrtka Dimax 
d.o.o. ponudila prilikom prijave na javni poziv, i povjerena im je koncesija jer su bili najpovoljniji. 
Ujedno, gospođa Križanić napomenula je da će idući tjedan stupiti na snagu opći uvjeti, te da će time 
postupak biti priveden kraju. Zatim se očekuje dostava rasporeda vršenja dimnjačarskih usluga od 
siječnja 2023. godine po naseljima na području grada. Raspored će biti objavljen na web stranici 
Grada. 
 
Vijećnik Stjepan Denžić navodi da je Grad do sada imao problema sa svim koncesionarima. Smatra 
da moraju obavljati čišćenje po naseljima uz prethodnu obavijest. Ljudi nisu obaviješteni da se 
provodi čišćenje dimnjaka te nisu kod kuće, a po pozivu čišćenje puno više plaćaju. Smatra da to 
treba izbjeći. 
 
Vijećnik Nedeljko Mihalić navodi da je najveći problem to što ljudi ne daju čistiti dimnjake, te da time 
nastaje problem koncesionaru. Jednostavno im se ne isplati raditi na takvom području gdje imaju 
otežanu naplatu usluge.  
 
Vijećnik Marko Plišo navodi da Grad u dogovoru s vatrogascima treba educirati građane o potrebi 
čišćenja dimnjaka, obzirom da je puno požara uzrokovano upravo radi nečišćenja dimnjaka. 
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Vijećnik Draženko Pokos smatra da ljudima koji nisu kod kuće za vrijeme provođenja čišćenja 
dimnjaka, treba ostaviti primjerice tri obavijesti, ako se na to ogluše tada im treba napisati kaznu. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da, ako se uvede kažnjavanje ljudi ne budu plaćali te kazne, i na 
Gradskom vijeću se bude donosila odluka o otpisu potraživanja, kao što je danas slučaj. Smatra da to 
nije rješenje, ujedno navodi da je predložio da Forum Toplice d.o.o. obavlja dimnjačarsku djelatnost, 
ali to nije prihvaćeno odnosno ništa se po tom pitanji nije ni pokušalo napraviti. 
 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete isporuke komunalne usluge 
obavljanja dimnjačarskih poslova. 
 
Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na 
Opće uvjete isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova. 
 

Tekst akta glasi: 
 

ODLUKA 
o davanju prethodne suglasnosti na Opće uvjete 

isporuke komunalne usluge obavljanja dimnjačarskih poslova 
 
 

Članak 1 
 

Ovom Odlukom Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica daje prethodnu suglasnost na 
Opće uvjete isporuke usluge komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada 
Varaždinskih Toplica trgovačkog društva Dimax d.o.o., Varaždin, Miroslava Krleže 1/2, OIB: 
56608479548. 
 

Članak 2. 
 

Opći uvjeti isporuke usluge komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada 
Varaždinskih Toplica iz članka 1. nalaze se u prilogu ove Odluke i čine njezin sastavni dio. 
 

Članak 3. 
 

Ova Odluka stupa na snagu prvog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 
županije“. 
 
 PREDSJEDNICA 
 GRADSKOG VIJEĆA 
 Ljubica Nofta, dipl. oec. 
 
 

TOČKA 7. 
PRIJEDLOG PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 2023. GODINU 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Plana 

davanja koncesija za 2023. godinu. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Plana davanja koncesija za 2023. godinu, na razmatranje i 

donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Tamaru Križanić, stručnu suradnicu za 

upravno-pravne i komunalne poslove JUO, koju je predsjednica zamolila za kratko izvješće. 

  

Tamara Križanić podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
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Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 

vijeću da, Prijedlog Plana davanja koncesija za 2023. godinu, usvoji u predloženom tekstu. 

 

O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima tko ima koncesiju za čišćenje snjega na području Varaždinskih 
Toplica, moli pisani odgovor na pitanje i moli da budu uključeni svi do zadnjeg podizvođača. 
 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Plana davanja koncesija za 2023. godinu. 
 
Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Plana davanja koncesija za 2023. godinu. 
 
 

Tekst akta glasi: 
 

PLAN DAVANJA KONCESIJA 
ZA 2023. GODINU 

 
I. 
 

 Donosi se Godišnji Plan davanja koncesija na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. 
godinu (dalje u tekstu: Plan). 
 

II. 
 

U skladu s točkom I. ovog Plana, u 2023. godini Grad Varaždinske Toplice nema namjeru dati 
koncesije za komunalne djelatnosti koje se na području Grada Varaždinskih Toplica obavljaju 
dodjeljivanjem koncesije, utvrđene Odlukom o komunalnim djelatnostima („Službeni vjesnik 
Varaždinske županije“ broj 77/18.), a sukladno odredbama Zakona o koncesijama („Narodne novine“ 
broj 69/17. i 107/20). 

 
U Gradu Varaždinskim Toplicama nema ugovora o koncesiji za komunalne djelatnosti koje se 

mogu obavljati dodjeljivanjem koncesija, a koji bi istekli tijekom 2023. godine. 
 

II. 
 
 Ovaj Plan davanja koncesija bit će dostavljen ministarstvu nadležnom za financije najkasnije 
do kraja siječnja iduće godine. 

 
III. 

 
 Ovaj Plan davanja koncesija na području Grada Varaždinskih Toplica objavljuje se u 
„Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa osmog dana od dana objave. 
 
 
 PREDSJEDNICA 
 GRADSKOG VIJEĆA 
 Ljubica Nofta, dipl. oec. 
 
       
 
 
 
 

 

 



13 

 

TOČKA 8. 
PRIJEDLOG SREDNJOROČNOG (TROGODIŠNJEG) PLANA DAVANJA KONCESIJA ZA 

RAZDOBLJE OD 2023. – 2025. GODINE 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog 

Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za razdoblje od 2023. – 2025. godine. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za 

razdoblje od 2023. – 2025. godine, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke 

odredila je Tamaru Križanić, stručnu suradnicu za upravno-pravne i komunalne poslove JUO, koju je 

predsjednica zamolila za kratko izvješće. 

  

Tamara Križanić podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 

vijeću da, Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za razdoblje od 2023. – 

2025. godine, usvoji u predloženom tekstu. 

 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 

Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja koncesija za razdoblje od 2023. – 2025. godine. 

 
Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Srednjoročnog (trogodišnjeg) plana davanja 

koncesija za razdoblje od 2023. – 2025. godine. 

 

Tekst akta glasi: 

   
SREDNJOROČNI (TROGODIŠNJI) PLAN 
DAVANJA KONCESIJA ZA RAZDOBLJE 

OD 2023. DO 2025. GODINE 
 
I. 
 

Donosi se Srednjoročni (trogodišnji) plan davanja koncesija za razdoblje od 2023. do 2025. 
godine (u daljnjem tekstu: Plan) za komunalne djelatnosti na području Grada Varaždinskih Toplica. 
 

II. 
 

U skladu s točkom I. ovog Plana u razdoblju od 2023. do 2025. godine Grad Varaždinske 
Toplice nema namjeru dati koncesiju za komunalne djelatnosti koje se na području Grada 
Varaždinskih Toplica obavljaju dodjeljivanjem koncesije, utvrđene Odlukom o komunalnim 
djelatnostima („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 77/18.) sukladno odredbama Zakona o 
koncesijama („Narodne novine“ broj 69/17. i 107/20.). 

 

III. 
 

U Gradu Varaždinskim Toplicama nema ugovora o koncesiji za komunalne djelatnosti koje se 
mogu obavljati dodjeljivanjem koncesija, a koji bi istekli u razdoblju od 2023. do 2025. godine. 
 

IV. 
 

 Ovaj Srednjoročni (trogodišnji) plana davanja koncesija bit će dostavljen ministarstvu 
nadležnom za financije najkasnije do kraja siječnja iduće godine. 
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V. 
 

Ovaj Srednjoročni (trogodišnji) plan davanja koncesija na području Grada Varaždinskih 
Toplica objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa osmog dana od 
dana objave. 

 
 PREDSJEDNICA 
 GRADSKOG VIJEĆA 
 Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 
 

TOČKA 9. 

PRIJEDLOG ODLUKE O USVAJANJU PLANA DJELOVANJA U PODRUČJU PRIRODNIH 
NEPOGODA ZA 2023. GODINU 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda za 2023. godinu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je 
Tamaru Križanić, stručnu suradnicu za upravno-pravne i komunalne poslove JUO Grada 
Varaždinskih Toplica, koju je predsjednica zamolila za kratko izvješće. 
  

Tamara Križanić podnijela je kratko izvješće. 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. 
godinu, usvoji u predloženom tekstu. 
 

O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o usvajanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 
  

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o usvajanju Plana djelovanja u 
području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 
 

Tekst akta glasi: 

 

ODLUKA O USVAJANJU PLANA DJELOVANJA  U PODRUČJU  
PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2023. GODINU 

 
Članak 1. 

Ovom Odlukom se usvaja Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 
 

Članak 2. 
Plan iz čl. 1. je sastavni dio ove Odluke. 
 

Članak 3. 
Ova Odluka stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 
županije“. 
 
        PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
                   Ljubica Nofta dipl. oec. 
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Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu, usvojen je u cijelosti prema 
predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u 
spisu: KLASA: 810-03/22-01/2.  
 
 

TOČKA 10. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU GODIŠNJE ANALIZE STANJA SUSTAVA CIVILNE 

ZAŠTITE NA PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA ZA 2022. GODINU 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 

prihvaćanju Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica 

za 2022. godinu 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnje analize stanja sustava civilne 

zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu, na razmatranje i donošenje, a za 

izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO, kojeg je predsjednica zamolila 

za kratko izvješće. 

  

Pročelnik Marko Jeličić, podnio je kratko izvješće. 

O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 

Zaključka o prihvaćanju Godišnje analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada 

Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 

 

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“, prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Godišnje analize 

stanja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 

  

 

Tekst akta glasi: 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Godišnje analize stanja sustava Civilne zaštite na području 

Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu  

 

I. 

Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica prihvaća Analizu stanja sustava Civilne zaštite 

na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu. 

 

 

II. 

Analiza stanja sustava Civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. 

godinu sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

III. 

 Ovaj Zaključak objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu 

stupa osmog dana od dana objave. 

                                      PREDSJEDNICA 

               GRADSKOG VIJEĆA 

           Ljubica Nofta, dipl. oec. 
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Analiza stanja sustava Civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 2022. godinu 
usvojena je u cijelosti prema predloženom tekstu, koja se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a 
dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 810-01/22-01/7. 
 

 

TOČKA 11. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU PLANA RAZVOJA SUSTAVA CIVILNE ZAŠTITE NA 
PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA U 2023. GODINI 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 
prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica u 2023. 
godini. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na 
području Grada Varaždinskih Toplica u 2023. godini, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja 
navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica, kojeg je 
predsjednica zamolila za kratko izvješće. 
  

Pročelnik Marko Jeličić, podnio je kratko izvješće. 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite 
na području Grada Varaždinskih Toplica u 2023. godini, usvoji u predloženom tekstu. 
 

O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Zaključka o prihvaćanju Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica 
u 2023. godini. 
 

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Plana razvoja 
sustava civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica u 2023. godini. 
 

  

Tekst akta glasi: 

 

Z A K L J U Č A K 
o donošenju Plana razvoja sustava Civilne zaštite na području 

 Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu 
 

I. 
Donosi se Plan razvoja sustava Civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 

2023. godinu. 
 

II. 
Plan razvoja sustava Civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. 

godinu sastavni je dio ovog Zaključka. 
 

III. 
 Ovaj Zaključak objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije”, a na snagu 
stupa osmog dana od dana objave. 
 
           PREDSJEDNICA 
                 GRADSKOG VIJEĆA 
                  Ljubica Nofta, dipl. oec. 



17 

 

Plan razvoja sustava Civilne zaštite na području Grada Varaždinskih Toplica za 2023. godinu 
usvojen je u cijelosti prema predloženom tekstu, koji se zbog opsega ne citira u ovom zapisniku, a 
dostupan je na pregled u spisu: KLASA: 810-01/22-01/8. 

 
 

TOČKA 12. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA IMENOVANJE SUCA POROTNIKA 
OPĆINSKOG SUDA U VARAŽDINU 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Zaključka o 
prijedlogu kandidata za imenovanje suca porotnika Općinskog suda u Varaždinu.  
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Zaključka o prijedlogu kandidata za imenovanje suca porotnika 
Općinskog suda u Varaždinu, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila 
je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica, kojeg je predsjednica zamolila za 
kratko izvješće. 
  

Pročelnik Marko Jeličić, podnio je kratko izvješće. 

Predsjednica Komisije za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Josip Hajduk, podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Zaključka o prijedlogu kandidata za imenovanje suca porotnika Općinskog suda u 
Varaždinu, usvoji u predloženom tekstu. 
 

O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Zaključka o prijedlogu kandidata za imenovanje suca porotnika Općinskog suda u Varaždinu.  
 

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Zaključka o prijedlogu kandidata za 
imenovanje suca porotnika Općinskog suda u Varaždinu.  
 

Tekst akta glasi: 

 

Z A K LJ U Č A K 
o prijedlogu kandidata za imenovanje suca porotnika  

Općinskog suda u Varaždinu 
 
I. 

Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica, kao kandidata za suca porotnika Općinskog suda 
u Varaždinu, s područja Grada Varaždinskih Toplica, predlaže sljedeću osobu:  

 
Linda Novačić iz Varaždinskih Toplica, Trg Antuna Mihanovića 7 , OIB: 79334064001 

 
II. 

 Prijedlog će se dostaviti Komisiji za izbor i imenovanja Županijske skupštine Varaždinske 
županije, Varaždin, Franjevački trg 7. 
 

III. 
 Ovim Zaključkom stavlja se van snage Zaključak o prijedlogu kandidata za imenovanje suca 
porotnika Općinskog suda u Varaždinu, KLASA: 711-01/18-01/5, URBROJ: 2186/026-01-18-4, od 13. 
travnja 2018. godine, a stupa na snagu prvog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 

                    PREDSJEDNICA 
                    GRADSKOG VIJEĆA  
                         Ljubica Nofta, dipl. oec. 



18 

 

 
 

Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednica Gradskog vijeća 
zaključuje sjednicu u 17:25 sati. 
 
Dovršeno! 
 
 ZAPISNIČAR PREDSJEDNICA 
  GRADSKOG VIJEĆA 
 Martina Loborec 
  Ljubica Nofta, dipl. oec 


